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Styret i Stiklestad ILs hovedlag har hatt følgende sammensetning siste 

år: 

 

 Leder: Per Ivar Bakkenget (fungert) 

 Nestleder: Mai Iren Hallem (fungert) 

 Sekretær: Hilde Gunn Slottemo 

 Kasserer: Eli Granaune 

 Styremedlem: Laila R. Bergsmo  

 Styremedlem: Une L. Hallem 

 

 Varamedlem: Jan Erik Haga 

 Varamedlem: Jens Høyem 

 

Varamedlemmer og ledere i lagets 4 avdelinger, har vært innkalt til styremøtene. 

Det er avholdt 6 styremøter siden siste årsmøte. 

 

Ved siste årsmøte var det ingen kandidater i leder og nestledervervet. Det ble 

avviklet et såkalt fortsettende årsmøte uten at dette ga nye kandidater. Maj Iren 

Hallem og Per Ivar Bakkenget sa seg likevel villig til å fungere i sine posisijner 

frem til neste årsmøte. 

 

I kjølvannet av det generelle problemet med å skaffe tillitsvalgte ble det 

arrangert et åpent møte i Blommen 3. juni  med fokus på ”tillitsmannskrisen”. 

Innkallingen var: 
 

”Tema for kvelden var: frivillighet, engasjement m.m. 

Det vil bli innlegg fra Jarl Andreassen ( Mangeårig leder i Spillum IL 

og styremedlem i kretsstyret). I tillegg vil Brit Helen Følstad ( Datter til Jarl) 

ha et innlegg om: Har ikke tid. 

 

Etter innleggene vil  Marian Lyngsaunet lede en debatt rundt kveldens temaer. 

 

Håper DU kommer og deltar i debatten.” 

  
Et konkret forslag var å slå sammen alle valgkomiteer i laget, for å se på om 

dette ville lette arbeidet med tillitsvalgte.   
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Organisasjon. 

 

Laget fikk i årsmøtet april 2006 vedtatt en ny organisasjonsplan. Styret var av 

den formening at den nye organisasjonsplanen var bedre tilpasset de utfordringer 

som laget har. 

 

Den nåværende organisasjon er som følger: 

 

 

 

Tilbakemeldingene på samordnet virksomhet er positivt innen områdene: 

• Idrettsskolen 

• Sil-posten 

• Innkjøpsavtaler, handlekvelder 

• Samordnet aktivitet mot SNK/Stiklestad Hotell 

• anlegg 

Årsmøte 

Styret 

Friidrett Turn Ski/skiskyting Fotball 

Marked/informasjon 

 

Sportslig utvalg 
 

Anleggskomitè 
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Når det gjelder samordning og generering av sponsorinntekter har ikke 

synspunktene mellom avdelingene vært sammenfallende. I løpet av det siste året 

er det satt i gang et arbeid i fellesskap mellom avdelingen for å skaffe 

sponsorinntekter.  

 

Hovedlaget innstiller ovenfor årsmøtet at nåværende organisasjon opprettholdes. 

 

Anlegg. 

 

Laget har investert betydelig ressurser i form av penger og timer over de siste 6 

åra. Av større prosjekt kan nevnes: 

 

• Stiklestadhallen 

• ”Nytt” anlegg i Blommen 

• Ny kunstgressbane på skolen 

• Renovering av gressbanen på Lyng 

• Renovering av klubbhus på Lyng 

• Samarbeidsavtale om tråkkemaskin med kommune og andre skilag 

• Hinderløype i Blommen 

 

Anslagsvis har Stiklestad IL benyttet ca 500.000 kr i oppgradering av anlegg de 6 

siste åra. I tillegg kommer de anlegg som er utviklet med bruk av Tippemidler. 

 

De anlegg vi disponerer krever betydelig kostnader over tid i vedlikehold. Særlig 

anlegget på Lyng var modent for oppgradering. Sommeren 2009 ble den ”nye” 

banen og klubbhuset på Lyng tatt i bruk. Det ble også foretatt et vedlikehold av 

veien ned til anlegget. I 2010 forventes det at man ferdigstiller flomvoller rundt 

banen mot elva. 

 

Våren 2008 ble den formelle samarbeidsavtalen om kommunal tråkkemaskin 

mellom skilag og kommunen underskrevet. Dette er en avtale som sørger for at 

Leksdal IL for stasjonert ei ny tråkkemaskin i sitt anlegg, mens den brukte fra 

Leksdal har Blommen som base for sin virksomhet. Knyttet til denne 
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samarbeidsavtalen gikk Stiklestad IL inn med 100.000, kr i egenkapital. Dette er 

kostnader som er belastet hovedlagets regnskap i 2009. Ved utløpet av perioden 

er denne tråkkemaskina lagets eiendom. 

 

Hovedlaget har valgt å tilpasse sine anlegg til dagens krav og standarder. I tillegg 

har hovedlaget valgt å foreta et nødvendig vedlikehold av eksisterende anlegg. 

Hovedlaget har hatt økonomisk evne til det i en periode. Over tid må man sørge 

for at man har de nødvendige midler til å foreta et mer løpende vedlikehold.  

 

Sportslig utvalg. 

 

Idrettsskolen for barn har funnet sin form i laget, med stor deltakelse. For året 

2009 omfattet dette 1.-4. klasse. Hovedlaget har ingen ambisjoner om å utvide 

tilbudet opp i årsklassene. Tilbudet åpner for at man med en lav deltakeravgift får 

mulighet til å delta på lagets aktiviteter gjennom hele året. Avdelingene har delt 

inn sesongen mellom seg, slik at unngår konkurranse om utøverne. Responsen på 

denne organiseringen er udelt positiv. Variasjonen i aktivitetene det legges til 

rette for er stor.  

 

Når det gjelder den voksne aldersgruppen, har man fortsatt med ”Step og stram 

opp”, med stor deltakelse på våren 2009. Pga sykmelding av instruktør ble det 

ikke noe tilbud på høsten 2009. Det forventes at dette kommer i gang igjen i 

løpet av 2010.  

 

Når det gjelder den sportslige ”spissingen” er dette organisert gjennom 

avdelingene. Når det gjelder ski-skiskytter avdelingen er samarbeidet med Frol 

vært en positiv erfaring. I tillegg har fotball et formalisert samarbeid med Vuku 

og Verdal Fotball Damer.  

 

Hovedlagets viktigste bidrag i denne sammenhengen vil være å bidra økonomisk 

til avdelingene. Til tross for at hovedlaget har hatt store vedlikeholdskostnade ri 

året, har man likevel søkt å opprettholde overføringene til avdelingene på et høyt 

nivå.  

 



 
 

Side 6 av 19 sider 

 

Markeds- og informasjonsgruppe. 

 

Gruppa har jobbet med å fremskaffe idrettslaget større inntekter, gunstigere 

avtaler og et bredere inntektsgrunnlag. Det er satt i gang et arbeid der alle 

avdelinger i fellesskap jobber med å skaffe sponsorinntekter. 

 

Det meste av aktiviteten har vært mot SNK/Stiklestad Hotell for 2009. Ansvaret 

omfatter organisering i forbindelse med bl.a. Olsok og Jul Igjen.  

 

Laget har avtale med G-Sport Verdal, som gir laget merinntekter., denne ble 

forlengte ved utgangen av 2009. Laget må sørge for god markedsføring innad av 

denne avtalen, slik at alle parter kan ta dra nytte av den. I løpet av året er det 

gjennomført 2 handlekvelder ved G-Sport Verdal. Det er også gjennomført salg 

av klubbens overtrekks- og treningsdresser. 

 

Ved inngangen av 2009 ble det undertegnet en sponsoravtale med NTE, med en 

løpetid på 3 år. Den gir laget en årlig ytelse på 20.000 kr/år. Laget skal da foreta 

en profilering av NTE ved sine anlegg, og lignende. Dette er et betydelig 

økonomisk bidrag til lagets aktivitet. 

 

Markeds- og informasjonsgruppen er også ansvarlig for utarbeidelsen og 

distribusjonen av SILPosten. SILPosten er kommet ut i 2 utgaver i løpet av 2009. 

Innholdet i SIL-posten er noe økt i omfang i de siste utgaver. Formålet med 

denne er å vise aktivitetsnivået i laget. Den distribueres til alle husstander i 

Stiklestad skolekrets, ca 600 husstander.  

 

Det er gledelig å se at den jobben som ble gjort knyttet til den såkalte 

”Grasrotandelen” gir en årlig inntekt på 30.-40.000 kr/år. 

 

Økonomi. 

 

Det økonomiske resultatet for hovedlaget viser et negativt resultat på 80.277 kr. 

Resultatet er svakere enn budsjett. Den underliggende driften har gått bedre en 
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budsjettet. Det ble utgiftsført egenandelen på tråkkemaskin på 100.000,- kr, 

dette lå ikke i budsjettet. Når det gjelder inntektssiden er den noe lavere enn 

budsjettert. Dette skyldes bl.a mindre oppdrag ved SNK/Stiklestad Hotell. I tillegg 

mistet man et halvt år på ”Step-og Stram opp”, sykmeldt instruktør. 

 

Laget justerte sin årskontigent i 2008. Fortsatt kan vi vel si at medlemskapet er 

relativt sett rimelig: 

 

• familiemedlemskap, 300,- kr/år 

• Støttemedlemskap, 250,- kr/år 

• Enkeltmedlemskap, 200,-kr/år 

 

Vi registrer med glede at mange gir oss sin støtte gjennom å være støttemedlem. 

 

Ved bortfallet av automater som inntektskilde til lagene har departementet tildelt 

mer tilskudd gjennom aktivitetsmidlene til frivillige lag og foreninger. For 

Stiklestad Ils del utgjør dette om lag 30.000 kr. 

 

Den posten som viser negativ utvikling de siste år på inntekter er svikt i inntekter 

knyttet til Olsok. Den generelle publikumssvikten smittet over på det økonomiske 

bidraget som gikk til laget. Noe av nedgangen ble redusert ved at man inngikk en 

ny avtale om økonomisk kompensasjon knyttet til kiosksalget i 2008. Været 

under Olsok 2009 må vel også ta en del av skylden for denne nedgangen. 

 

Kostnadene med drift av anlegg har økt betydelig over de siste 5 åra. Mye av 

dette skyldes betydelige vedlikeholdsinvesteringer og betydelig større kostnader 

til strøm. Som en konsekvens av dette ble det investert i varmepumpe i 

Blommen.  

 

Ut fra de investeringer som er gjort de siste åra, vil hovedlaget prioritere å bygge 

seg opp reserver de neste åra. 

 

 

Utsikter og utfordringer for laget. 
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Laget disponerer flere anlegg som er kapitalintensive og krever betydelig kapital 

til drift.  

 

Styret vurderer at man har følgende hovedutfordringer for kommende periode: 

 

• Bygge seg opp økonomiske reserver 

• stabilisere inntektene på et høyt og bredt nivå 

• rekruttere tillitsvalgte, aktivitetsledere 

• stabilisere oppslutningen om idrettsskolen på et høyt nivå 

• ha et forsvarlig vedlikehold på sine anlegg 

 

Etter en investeringsperiode vil det nok være behov for hovedlaget å konsolidere 

den økonomiske stillingen noe. Man bør allikevel søke å overføre til avdelingene 

en betydelig del av de økonomise ressursene slik at de kommer deltakerne til 

gode. Disse overføringene må balanseres opp mot de behov man har for 

vedlikehold av anleggene. 

 

Takk for samarbeidet 2009.…… 

 

Styret vil rette en takk til lagets aktive medlemmer og våre støttespillere. 

Idrettslaget er fortsatt preget av stor innsatsvilje og dugnadsånd. Hovedlaget vil 

rette en takk til styrene i de enkelte avdelinger og det arbeidet som nedlegges i 

den enkelte avdeling.  

 

Stiklestad, 20. mars 2010.  

Styret i Stiklestad IL 

 

_______________________ _______________________  

Per Ivar Bakkenget   

_______________________ _______________________ 

Maj Iren Hallem Hilde Gunn Slottemo 

_______________________ _______________________ 

Eli Granaune Une L. Hallem 
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Årsmelding 2009 

Friidrettsgruppa Stiklestad IL  

Styret i friidrett har bestått av følgende personer i 2009: 

Leder:    Ellen Julnes  

Kasserer:  Torill Vada 

Vi har arrangert 2 terrengløp, 2 banestevner og 1 familiedag/ klubbmesterskap. 59 
barn i alderen 3 – 11 år deltatt ved ett eller flere arrangement. Dette er en økning på 
15 deltagere fra året før. Utøverne har vist stor innsatsvilje og idrettsglede! 34 foreldre 
har stilt opp som arrangører og servert kaffe og brød, slik at det har vært mye trivsel! I 
forbindelse med familiedag/ klubbmesterskapet fikk alle som deltok medalje. Dette 
ble også den formelle avslutningen for friidrettssesongen, slik at 29 barn som har 
deltatt ved tre eller flere av arrangementene fikk premie for dette.   

Friidrett er en del av idrettskolen og i løpet av høsten har deltagerne der fått prøve seg 
på ulike friidrettsgrener.  

Vi har medlemmer som deltar i mesterskap for Verdal Friidrettsklubb.  

Trimkassen på Lyngåsen har vært flittig besøkt.  

Vi har deltatt ved ulike dugnader for idrettslaget. Det største arrangementet i så måte 
var vekslingen på amfiet ved St Olofsloppet i juli. Stiklestad Il er den klubb som har 
flest starter gjennom Verdal Friidrettsklubb på kretsnivå. Åsmund Fornes Sand fikk 
premie ihht Tyrvingtabellen. 

Avdelingen har hatt et underskudd i 2009 på 600,- kr . Økonomien er solid med et 
bankinnskudd på ca 20.000,- kr.  
  

Vi benytter anledningen til å takke alle som har stilt opp for innsatsen!  
  

Stiklestad 24.02.09 

Friidrettsgruppa 
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STIKLESTAD IL AVDELING TURN 

 

 

1. Styre 2009 
 

Leder: Rigmor Hafell (på valg) 

Nestleder: Odd Inge Bergsmo (valgt for 2 år, gjenstår 1 år) 
Kasserer: Susan Trøan (på valg) 

Sekretær: Trine Holtan (valgt for 2 år, gjenstår 1 år) 
Styremedlem/trenerkontakt: Hilde Resve (på valg) 

Styremedlem/trenerkontakt: Tone Frøseth (valgt for 2 år, gjenstår 1 år) 

Trenerrepresentant: Kathrine Michelsen 
Varamedlem (+ representant Marked og Media): Nils Egil Skrove – (på valg) 

 
Valgkomite: Monika Lundgren – (på valg) 

Hanne K. Storhaug – gjenstår 1 år 

Elisabeth Ljøkjell – gjenstår 1 år 
 

 
2. Styreaktiviteter 

 

Det ble i perioden avholdt 7 styremøter og 2 møter med trenerne. Kathrine 
Michelsen er valgt inn i styret som trenerrepresentant.  
 
 

3. Trenere og sesongvarighet: 
Arbeidskontrakter er inngått med trenerne og politiattester er innhentet på 

samtlige trenere over 15 år. Betalt lisens. 
 

Trenere har vært som følgende fordelt på 102 turnere (med idrettsskolen): 

 
Andrea Rønning, Andrea Hansen, Christina Langeland 1 klasse  

Martine Hallem, Grete Holmli, Elise Haga    2 kl gutter 
Martine Hallem, Grete Holmli, Elise Haga    2 og 3 kl jenter 

Ingeborg Sende, Kathrine Michelsen    3 kl/4 kl gutter 

Ingeborg Sende, Kathrine Michelsen, Susan Trøan  4 kl/5 kl jenter 
Hanne Molde, Ingunn Molde      6 kl / 7 kl jenter 

Kjetil Bakkeslett, Tor Magnar Haugan    6 kl / 7 kl gutter 

 
 

4. Kursaktivitet for trenere: 
Vi etterspurte førstehjelpskurs fra hovedlaget og ble anmodet om å arrangere 

dette selv, men vi fikk ikke gjennomført dette i 2009 og satser på gjennomføring i 

2010. Målet er å sende ut invitasjon til SIL`s avdelinger og andre foreninger i 
Verdal og omegn.  
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Trampettsikringskurs gjennomført av 3 stk trenere: Kjetil Bakkeslett, Martine 
Hallem og Elise Haga. 

Hjelpetrenerkurs gjennomført av 2 stk. trenere: Elise Haga og Ingunn Molde. 
 

 

5. Fast møtedeltakelse / representasjon 
Styremøter hovedlaget: Rigmor, nestleder har møtt opp ved frafall fra leder 

Møter med trenerne: Hilde Resve, Tone Frøseth og Susan Trøan. 
 

 

6. Turnstevne 
Vi deltok på turnstevne i Rørvik 2-3 mai. Antall påmeldt til stevnet var 11 

ledsagere, 46 barn og 11 trenere. Vi stilte med en tropp på 97 turnere. 
 
 

7. Inntektsbringende arbeid 

Vi hadde ikke inntektsbringende arbeid i 2009.  
 

 

8. Utstyr 
I 2009 gikk vi til innkjøp av nye apparater i foreningen. Vi kjøpte inn Air Floor og 

Skumkasse. Viser til regnskap for oversikt av kostnader ved innkjøpet. 
 

Dette ble et veldig populært innkjøp og vi anser dette som en god investering til 

våre medlemmer.  
 

 
9. Kontingent / betaling: 

Turnkontingent er satt til kr. 350,-. Ingen endringer er gjort vedr. lønn av 

trenere. Det undersøkes med andre turnavdelinger i Verdal vedr. deres 
rutiner/avtaler på lønn av trenere. Alle trenere skal levere inn en oversikt over 

kurs / kompetanse før vi vurderer lønn på nytt. 

 
 

     10. Planer fremover 
- Vi skal delta på gymnastikkfestivalen i Stjørdal 05-06 juni. Grunnet 

arrangementet Vømmølfestival er det usikkert på om Stiklestad Turn skal delta 

begge dager eller bare på søndag. Påmeldingsslipper sendes ut til medlemmer for 
avklaring om deltagelse begge dager eller kun søndag. Dette avklares før 

påmelding. Stjørdals Blink (arrangør) har bemerket at det er samme pris uansett 
deltagelse 2 eller 1 dag.  

- Inspirasjonsdag for trenere 06.01.2010 

- Nyttårssprett (arrangement i stede for juleavslutning) 30.01.2010 
- Kretsting NTGT på Ørland 06. – 08. mars 2010.  

- Førstehjelpskurs arrangeres i løpet av våren 2010.  
   

 

Stiklestad 05.01.2010 
 

Styret 2009 
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ÅRSBERETNING SIL FOTBALL 2009 
 
 
1. STYRET I STIKLESTAD IL FOTBALL 2008 HAR BESTÅTT AV FØLGENDE PERSONER: 
 

FUNKSJON NAVN 

Leder  

Nestleder / Marked Stein Erik Fiskum 
Økonomi Per Ivar Bakkenget 
Sportslig utvalg John Vatterholm 
Driftsinnkjøp Guttorm Søreng 
Restaurant Liv Mona Nessemo / Helene Høyem 
Anlegg Tor Magnar Haugan 
Myggturnering/ Arrangement Lill K. Rindsem 
Kurs/ kompetanseansvarlig Heidi Dolmseth 
Stiklestadhallen Frode og Monica Moholdt 

 
Styret har i 2009 hatt 3 ordinære styremøter, samt møter med samarbeidsklubbene Vuku og Leksdal. 
 
Det har også vært møter med alle trenere og oppmenn gjennom 2008. 
 
 
Laget har i 2009 hatt: 
 

• 200 aktive spillere. 

• SIL Fotball har lag fra Mygg til senior. 

• SIL Fotball har samarbeidslag med Vuku/ Leksdalen fra 13 år og oppover 

• Verdal FK Damer har overtatt jentesatsningen fom. J16. 

• For å trene disse spillerne har vi ca 40 trenere/ lagledere.  

• Vuku har overtatt junior helt og fult, ikke samarbeidslag 
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2. ARBEIDSOMRÅDER 

 

Avdelingen har manglet leder i  2009.  

 

Bane og klubbhus på Lyng har gjennomgått en renovering i løpet av 2008/09, og ble tatt i 

bruk igjen i 2009. Banen fremstår kvalitetsmessig som veldig bra etter dette. Kiosken i 

klubbhuset ble også utbedret. Yggturneringene ble derfor i 2009 gjennomført på eget anlegg. 

 

Bilde viser myggsvermen SIL i full innsats mot Vinne. 

 

 

 

 

I løpet av 2009 ble det utbetalt tippemidler på Stiklestadhallen som ble overført til moderklubbene, 

herunder Stiklestad Fotball. 

 

Stiklestad IL har et samarbeid med Leksdal og Vuku fom 13 år, der de spiller for Vuku. I Inneværende 

år har man lagt store ressurser i treningsarbeidet, gjennom såkalt courver  trening. Dette er en 

treningsfilosofi vi har tro på, og som vi mener gir alle spillerne god utvikling. 

 

Avdelingen har som intensjon å anvende også denne treningsfilosofien også alderstrinnene 10-12 år i 

sesongen 2010.  

 

Jenter fom 15 år har sitt sportslige tilbud gjennom Verdal Fotball Damer, som har tilgang til våre 

treningsanlegg. 

Våre lag representert Stiklestad på mange cuper i distriktet, mens det var det kun ett lag som deltok i 

Storsjøcupen i Østersund – vi satser på flere lag i 2009.  
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3. ØKONOMI 

Fotballavdelingen har en grei økonomi. Se vedlagt resultat-/ balanseutvikling siste år. 

 
 
3.1 Budsjett : 
 

ÅR 
INNTEKT UTGIFT RESULTAT KOMMENTAR 

03 140.300 129.080 +9.220   

04 240.500 236.100 +4.400   

05 276.300 253.900 +22.400   

06 410.980 393.625 + 17.355   

07 458.050 385.850 +72.000   

08 399.600 409.750 -10.150   

09 411.000 397.000 14.000  

10 313.000 373.000 -60.000  

  
 
 
3.2 Driftsresultat: 
 

ÅR 
INNTEKT UTGIFT RESULTAT 

08 386.099 388.719 - 2.620 

09 399.501 388.760 10.741 

 
 
 
 

 

Verdal 15 mars 2010  
 
Stiklestad IL Fotballavdelingen 
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Årsmelding fra ski-/skiskyttergruppa for 2009. 
 
Hovedaktiviteten i skigruppa er skiskyting. Det er for tiden meget stor aktivitet, og vi kan vel driste oss til å si at vi 
er den største klubben i kretsen. Rekrutteringen er bra og hele 20 stk deltok på skiskytterskole. Utfordringen vi har 
hatt og fortsatt har er å gi alle som ønsker å delta i våre aktiviteter et godt og tilfredsstillende tilbud ut fra den 
enkeltes ønsker og forutsetninger. Med slik stor tilvekst, kreves det at klubben klarer å ta best mulig vare på de 
håpefulle, det kreves for eksempel en del gevær til utlån. En viktig og nødvendig forutsetning er at mange bidrar på 
trenersiden. Der er vi i Stiklestad særdeles heldig ettersom vi så heldig at mange har skaffet seg trenerkompetanse 
for å hjelpe til med trenerarbeidet - meget bra!  

Stiklestad har nok ikke mange, utover de som tilhører idrettsskolen, som driver kun med langrenn. Nytt av året var 
at det ble gitt tilbud om at de som er eldre enn 10 år også kunne delta på idrettsskolen. Derfor var meget gledelig at 
vi fikk en kretsmester i langrenn, Jøran Kjesbu Wass, gutter 13 år. 

Vil også berømme alle foreldrene som hjelper til for å gi et så godt tilbud som mulig til våre unge. Vi trenger voksne 
som trenere, ledere, kaffekokere og alle andre større og mindre oppgaver. Alle oppgavene er viktig og nødvendig for 
å få det til å gå rundt i ski-/skiskyttergruppa!! 

Tusen takk! 

Styret: 
Styret i skigruppa har i perioden etter årsmøte i mai 2009 bestått av følgende personer: 

Leder:  Nina Bjørken  
Nestleder:  Gunnar Nossum  
Sekretær:  Harald Hermann 
Kasserer:  Tone Nonset 
Styremedlemmer: Aslaug Hallem Haga, John Olav Karlgård, Torunn Borgen og  
  Einar Lund 

Andre ansvarlige: 

Sportlig ansvarlig:  Per Arne Røstad 
Materialforvalter:  Jan Ove Hellan 
Løypekomite, leder:  Odd Hallem 
Kiosk/restaurant, leder:  Sissel Karlgård 

Trenere:  Hans Arild Wass, Harald Hermann, Ketil Reistad, Svein Sandsæter,   

 Tor Ove Hallem, Marian Lyngsaunet og Per Arne Røstad 

Møter, aktiviteter: 
Det er i året blitt avholdt 9 styremøter. Av mange behandlede saker kan nevnes: 

• Søknad om renn, og planlegging av renn 

• ½  års- arbeidsplaner 

• Mannskapslister/Dugnadslister 

• Samarbeid med Frol knyttet til Jr. NM i 2010 

• Budsjettbehandling, økonomikontroll, inntektsgivende arbeid 
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• Dekning av utgifter til løpere, trenere og ledere. Løper- og Treneravtaler. 

• Aktivitetsoversikt som ble utsendt til Stiklestad og Verdalsøra skole 

• Idrettsskolen/Skiskytterskole 

• Premieutdeling 

• Jul- og sommeravslutning 

• Avtale med Verdal O-klubb om løypekjøring Volhaugen. 

• Referatsaker fra møter i NSSF, kretsen, hovedlag, og andre møter. 

• Verdalssaming 

• Trenerutvikling 

 
 
 
 
 

Blommen vintersportssenter: 
I løypene er det blitt ryddet som vanlig, og det gamle hoppanlegget i 60 meters-bakken er revet. Klubbhuset har vært 
åpent ved skiskytter- og idrettsskolen, samt andre arrangement. Skiskytteranlegget fungerer bra, men det kreves 
betydelig vedlikehold for å holde anlegget ved like. Vi har nå et av landets flotteste skiskytteranlegg og løypenett. 
Laget takker for meget stor dugnadsinnsats på alle fronter for å opprettholde den gode standarden vi nå har på 

standplass og løypenett.  

Vinteren 2010 var det fjerde året med idrettsskole. Idrettsskolen er primært et tilbud for alle t.o.m. fjerdeklassen, 
men i år åpnet vi opp for at de som er eldre også kunne delta, slik at de også skulle ha et tilbud.  Dette førte til at 
omtrent 60 barn i de aktuelle aldrene blir introdusert for skiidretten. Samlet sett er det positivt ettersom det er flere 
som benytter seg av tilbudet nå enn når vi hadde skiskole. 

Representasjon: 
•  Dag Magne Sandvik er varamedlem til styret i NTSK. 

• Paul Elvebø sitter i styret for skikretsen i NT og han er leder for anleggskomiteen i NT 

• Kari Mette Skrove har nylig blitt Jentekontakt i NTSK. 

 

Regnskap: 
I 2009 ble det et overskudd på  59603,- . Gruppen hadde pr. 1.1.2010 en egenkapital på ca 160 000,- 

Regnskap 2009 og budsjett 2010, se eget vedlegg. 
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En del av Stiklestad sine Jr. løpere: F.v. Andreas K. Wass, Kristin Røstad, Ane Skrove Nossum, Hanne Molde og 
Ingunn Molde. 

Arrangement:  
• Det store arrangementet denne sesongen har vært Norgesmesterskapet i skiskyting for Jr. som vi arrangerte 

på Frolfjellet sammen med Frol IL. Det var et stort arrangement hvor det var nærmere 200 dugnads-
medhjelpere og over 400 startende juniorer og seniorer. Selve konkurransene gikk over 3 dager; 25., 27 og 
28. februar, samt treningsdager onsdag og fredag. 

• Forut for et så stor arrangement er det behov for en del testing. Innherred skiskyting fikk også tildelt KM 
Normal i skiskyting 31. januar. Den måtte avlyses pga kulde, og ble arrangert som kveldsrenn i Blommen 
17. mars. TD-rapporten fra Jr. NM viste at vi kan se tilbake på et nesten prikkfritt arrangement. Også 
økonomisk har det gått bra og overskuddet ser nå ut til å bli drøyt kr 200 000,-. Dette skal fordeles med 40 
% på ski-/skiskyttergruppa på Stiklestad og tilsvarende på ski-/skiskyttergruppa i Frol IL. De siste 20 % går 
til Frol IL – hovedlaget for leie av anlegget. 
 
 



 
 

Side 18 av 19 sider 

 Foto: Runa Matberg 

Ane Skrove Nossum. Her på siste etappe for Nord-Trønderlag i Jr. NM, hvor det ble gullmedalje sammen med Ada 
og Elise Ringen. Ane tok også en meget sterk 5. plass i Sr. NM på Simostranda. 

• Værdalsamling, barmarkssamling 24.10 

• Klubbkarusell langrenn 

• Verdalskarusell skikyting 

• Premieutdeling 

• Sesongavsluting 

Til årsmøtet i skigruppa 26.05 vil det komme egen rapport fra sportslig leder. 

 
Styret takker alle for hjelpen og støtten med å få gruppa til å fungere og videreutvikle seg. 

 

Stiklestad, 8.04.10  

  Nina Bjørken Gunnar Nossum 

  Leder Nestleder 

  Tone Nonset Harald Hermann 
  Kasserer Sekretær 

  Aslaug Hallem Haga Jon Olav Karlgård 
  Styremedlem  Styremedlem 

  Torunn Borgen Einar Lund 
  Styremedlem 

http://www.innherred-skiskyting.no/index.php?option=com_phocagallery&view=detail&catid=3:stafett&id=153:foto-runa-matberg&tmpl=component&Itemid=52
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